

p/art/icipate #02 - Projektausschreibung für den Open Space des eJournals

For the English translation see page 2.

Künstlerische Arbeiten im Open Space

Die zweite Ausgabe des eJournals *p/art/icipate - Kultur aktiv gestalten* erscheint im März 2013 zum Thema „**ENGAGE! Kunst, Politik und kultureller Widerstand**“. Für den sogenannten Open Space des eJournals suchen wir künstlerische Beiträge, die sich mit dem Thema der kommenden Ausgabe auseinandersetzen. Für detaillierte Informationen siehe Call for Articles.

Wer kann einreichen:

- Studierende der Universität Salzburg und der Universität Mozarteum Salzburg
- KünstlerInnen
- KulturakteurInnen

Was kann eingereicht werden:

- Bannerbilder (960 x 230 px)
- (audio-)visuelle Beiträge
- (multi-)mediale Beiträge
- Videos
- Comics, graphic novels
- Fotografie
- usw.

Projektförderung:

Geförderte Projekte werden – je nach Umfang – mit EUR 500,- unterstützt.

Projekteinreichung:

2–3-seitige Projektskizze (inkl. thematischer Bezug auf das Thema des eJournals) als pdf via E-Mail laufend an roswitha.gabriel@sbg.ac.at und kurze Biographie. Voraussetzung: Inhaltlicher Bezug zum Thema des eJournals „**ENGAGE! Kunst, Politik und kultureller Widerstand**“.

Fristen:

Einreichung von Konzeptideen laufend an roswitha.gabriel@sbg.ac.at

Call for projects: Artistic Work within the Open Space

The second edition of the eJournal *p/art/icipate - Producing culture actively* addresses the issue “ENGAGE! Art, Politics, and Cultural Resistance” and will be released in March 2013. For the eJournal’s so-called Open Space we look for relevant articles that deal with the issues of the upcoming edition.

For further information see p-art-icipate.net/?p=1601

Who may submit?

- Students of the University of Salzburg and the University Mozarteum
- Artists
- People involved in cultural practices

What to submit?

- banner images (960 x 230 px)
- (audio-)visual artworks
- multimedia artworks
- videos
- comics, graphic novels
- photos
- etc.

Project promotion:

Depending on the project's scope, sponsoring can be by as much as EUR 500,-.

Project submission:

Please submit project outline with clear reference to the eJournal's subject matter "ENGAGE! Art, Politics, and Cultural Resistance" and short biography via e-mail (pdf document of approximately 2-3 pages).

Contact: roswitha.gabriel@sbg.ac.at

Submission of project outlines to roswitha.gabriel@sbg.ac.at